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Raportin laatija (nimi + pvm) 
Katri Virtanen 20.4.2024 

Koulutustoimikunnan tavoitteet kaudelle 2023–2024 
 

Tavoitteena  
1. on saada innostava ja klubeja palveleva koulutuskalenteri piirin ja liiton sivuille 
2.  on lisätä klubien virkailijoiden osaamista ja lisätä klubeissa halukkuutta kouluttautua 

vastuutehtäviin 
3. on lisätä koulutuksen avulla klubeissa yhteistyötä toisten klubien kanssa 
4. on koulutuksen avulla tukea jäsenien pysyvyyttä Lions-toiminnassa ja jäseneksi haluavien 

määrää 
TOTEUMA 1.1.2024-24.4.2024 
Piirin sivulla on kalenteri valmennuksille, samoin kansainvälisillä sivuilla learnissä, jossa tehdään 
raportoinnit. 
 
Koulutukset: 
7.1.2024 Ajankohtaista presidenteille ja uusille presidenteille 17 osallistujaa 
31.1.2024 Tekoäly tutuksi 5 osallistujaa 
24.1.2024 Lohkofoorumi Kuusamossa Alue 1 Lohko 4, KNV kokouksen järjestäminen 
19.2.2024 Uusien presidenttien virkailijavalmennus osa 1,15 osallistujaa 
27.2.2024 Jäsenille ja kummeille pitovoimaa jäsenyyteen, 35 osallistujaa 
19.3.2024 Uusien presidenttien virkailijavalmennus osa 2 
26.3.2024 Lohkofoorumi Rovaniemellä Alue 1 Lohkot 1 ja 3 
27.3.2024 Uusien jäsenten perehdytys järjestön moninaisuuteen 
 
TULOSSA: 
11.4.24 Virkailijavalmennus Posiolla 
17.4.24 virkailijavalmennus Torniolla 
8.5.24 Rahastonhoitajien valmennus 
11.5.24 Virkailijavalmennus Rovaniemellä 
18.5.24 Lohkareitten valmennus Rovaniemellä 
 
Liiton webinaarit kuukausittain 
 

Mitä asioita koulutus toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
yhteinen toimintasuunnitelma GAT-tiimille 
 
Yhteinen toimintasuunnitelma on tehty ja lohkofoorumeissa tehdään yhteistyötä toisiamme tukien ja 
täydentäen. 
 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
 

Mikä on toimialan tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
Koulutuskalenterin julkaiseminen päivitettynä. 
Jäsenistölle ilmoitetaan kohdennetusti koulutuksista esim 1varapresidenteille 
presidenttikoulutuksista. Lapin Leijonassa on ollut tietoa koulutuksista. 

  
  



 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Jäsentoimiala 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Liisa Isomaa 19.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
1. Jäsenmäärän kehitys 
- piirissä 19.3.2024 816 jäsentä (kaudella otettu uusia jäseniä 44, poistuma 36, nettokasvu 

8 jäsentä) -> saavutettu positiivinen jäsenkehitys 
- 50 % klubeista (17 klubia) on ottanut uusia jäseniä (1–8 uutta jäsentä / klubi), 19 klubissa 

ei yhtään uutta jäsentä 
- 55 % klubeista (20 klubia) on menettänyt jäseniä (1–6 jäsentä / klubi, seitsemän 

edesmennyttä jäsentä viidessä klubissa) -> hox! pidemmällä tarkasteluvälillä luku 100 % 
- 33 %:ssa klubeista (12 klubia) positiivinen nettojäsenkasvu (nettojäsenkasvu 1–6 jäsentä / 

klubi), 30 %:ssa (11 klubia) jäsenmäärä pysynyt samana ja 36 %:ssa (13 klubia) 
negatiivinen (nettopoistuma 1–4 jäsentä / klubi) 
 

2. Muiden tavoitteiden saavuttaminen 
- liiton strategian ja toimenpideohjelmien kentälle jalkauttaminen yhdessä GAT- ja 

kuvernööritiimien kanssa, aktiivinen osallistuminen piirin valmennustilaisuuksien 
suunnitteluun ja toteuttamiseen, 100 %:n osallistuminen piirin tilaisuuksiin ja liiton 
jäsenenkoordinaattoreille ja jäsentyöryhmälle järjestämiin tilaisuuksiin, aktiivinen 
yhteydenpito piirien jäsenkoordinaattoreihin ja liiton jäsentoimialaan, osallistuminen 
mahdollisuuksien mukaan liiton webinaareihin sekä tutustuminen mahdollisuuksien 
mukaan liiton ja kv järjestön koulutusmateriaaliin > ok  

- osallistuminen alue- ja lohkoforumeihin -> Kemin seudulle odotetaan kutsua, muuten ok 
- klubien raportteihin ja toimintasuunnitelmiin tutustuminen ennen forumia -> raportteihin 

tutustuminen ok, klubien toimintasuunnitelmiin tutustuminen osittain ok  
- keskustelut presidenttien ja lohkon /alueen pj:ien kanssa ennen tapaamisia ja vierailujen 

sisällön räätälöiminen kuulijakunnan mukaan -> osittain ok 
- palautteen kerääminen GAT-tiimin vierailuista ja toiminnan kehittämistarpeista -> liiton 

jäsenkysely, ei omaa kyselyä 
- klubien ja jäsenistön kuulumisten raportointi kuvernööritiimille vierailujen jälkeen -> osittain 

ok, ei järjestelmällistä raportointia, Katri osan kautta molemmissa tiimeissä <-> tieto kulki 
- tuki kuvernööritiimiä kuvernööritiimin toivomalla tavalla -> ok? kehittämistoiveet? 

 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? - 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa: Tarvitaanko jäsentyöryhmä kaudelle 24-25? ks. seur.kohta 
 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

- Huhti- ja toukokuussa klubivirkailijoiden lähivalmennsten suunnittelu ja toteutus Posiolla, 
Torniossa ja Rovaniemellä. Jäsentoimialan painopistealueina valmennuksissa liiton 
jäsenkyselyn tulosten hyödyntäminen klubitasolla ja valtakunnallinen Kutsu Lioniksi -
jäsenkampanja. Jäsenkyselyn tulosten ja Kutsu lioniksi -jäsenkampanjan huomioiminen 
klubeissa ovat kaikkia lioneja koskevia konkreettisia askelia kohti tavoitettamme olla 
Suomen Merkityksellisin Auttaja vuonna 2030.  

- Piirien jäsenkoordinaattoreiden valmennusviikonloppu Messilässä 13–14.4. ja liiton 
jäsentyöryhmän etäkokous toukokuussa.  

- Piirin jäsenkoordinaattorin tehtävien siirtäminen kauden 2024–2025 jäsenkoordinaattori 
Anne Sipolalle  

- Jäsentoimialatyöryhmän kokoaminen kaudelle 2024–2025? (GET? muut jäsenet?) 
 

 
  



 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Palvelu 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Tuomo Romakkaniemi 14.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Tavoitteet ja toteutuminen 
 Tavoite: Yhteys jokaisen klubin palvelujohtajaan. Palvelun merkityksen ja raportoinnin 

korostaminen. 
o Toteutuminen: Yhteydenpito toteutui vain osittain.  

 Tavoite: Palvelumahdollisuuksien esiintuominen lohkofoorumeissa. Klubien välisen 
yhteistyön esiintuominen. 

o Toteutuminen: Nämä olivat esillä jokaisessa lohkoforumissa.  
 Tavoite: Klubien palvelutoiminnan seuranta, tuen antaminen ja kannustaminen tarvittaessa. 

o Toteutuminen: Palvelutoimintaa seurattiin piirihallituksen kokouksissa, 
lohkofoorumeissa ja yksittäisissä yhteydenotoissa. 
Piirikirjeissä oli palvelutiedotusta ja näistä seuranneita yhteydenottoja oli muutamia 

 
Arviointi 

 Tavoite: Oma seuranta ja kuvernööritiimiltä saatu ohjaus. 
o Toteutuminen: Kuvernööritiimiltä saatu ohjaus oli hyödyllistä 

 
Muutokset 

 Tavoite: Muutoksia kuunnellaan ja niihin reagoidaan. Esimerkkinä klubin palvelujohtajan 
vaihtuminen huomioidaan. 

o Toteutuminen: Muutokset pieniä, reagointi samoin 
 
YHTEENVETO 
 
Tavoitteet on saavutettu vain osittain.  

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
 

 17 klubissa on nimetty palvelujohtaja 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Viestintä 
 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Helena Tuulaniemi 19.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

-  
- Muutama klubi on uudistanut verkkosivujaan, mm. LC Rovaniemi/Ronjat, LC Sodankylä, LC 

Kemi/Merenhelmet, LC Keminmaa, LC Pudasjärvi, LC Kuusamo/Pohjanakat ja LC Ylitornio, 
muutamilta klubeilta puuttuu edelleen ajantasaiset verkkosivut tai muu viestintäkanava 

- Piiritasolla myös D-piiri on uudistanut maaliskuussa 2024 verkkosivunsa  
- L-piirin verkkosivuja muokattu ja arkistoa täydennetty kovasti 
- Piirikuvernöörin kanssa toimittu yhteistyössä viestinnän käytännöistä, päivitetty L-piirin 

verkkosivuja ym. 
- Piirien viestintävastaavien etäkokoontumisia ollut kauden aikana n. 2 kk:n välein, yhteistyötä 

viestinnässä, viimeinen piirien viestintävastaavien kokous on 6.5. 
- Perustettu kauden alussa klubien viestintävastaavien whatsapp-ryhmä, joka ei kovin 

aktiivisessa käytössä ole ollut 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 



Mahdollista muuta huomioitavaa 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   LCIF 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Veijo Nurmikumpu 19.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
 

LCIF keräystavoitteet kaudella 2023-2024 on 10 000 $ 
 
Piirin saldo 13.3.2024 on 4123 $ 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
 

- Lahjoituksia tehty kymmenestä klubista 
 

- Kaminaprojekti tuottanut muutaman lahjoituksen. Projekti jatkuu ainakin huhtikuun 
loppuun. Kaikki lahjoitukset eivät vielä välttämättä näy tilastoissa. 

 
- LCIF lahjoitusten kokonaistila L-piirissä on n. 19 000 $  

 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

 
 

Alueet ja Lohkot 
 
Alue I 
 

 

 APJ 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Katri Virtanen 20.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Alueella 1 on neljä lohkoa, joissa on 19 klubia ja jäseniä 406. Nettolisäys toimintakauden aikana, 
tähän mennessä on +3, mutta Ranualle on tulossa useita jäseniä lisää puolisoiden liittyessä 
jäseniksi maaliskuun aikana. Yhteisiä tapaamisia alueella ei ole ollut, mutta piirikokousten 
yhteydessä jäsenistöä on koottu epävirallisiin keskusteluihin. Alueella piirikuvernöörit ja Gat-ryhmä 
ovat kiertäneet klubitapaamisissa ja lohkofoorumeissa. Palvelu, jäsenyys, viestintä, koulutus ja 
strategian jalkauttaminen toimintaan ovat olleet teemoina. Alueen pj:na olen osallistunut 
Rovaniemellä, Kuusamossa ja Pudasjärvellä lohkofoorumeihin ja ti 26.3.24 osallistun lohkojen 1 ja 
3 lohkofoorumiin Rovaniemellä. Lohkareitten ajankohtaisuutiset kuultiin piirihallituksen kokouksessa 
Sodankylässä. Koulutuksiin osallistumista tulee alueella aktivoida lisää. 

 
Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
Liiton aktiviteetit Auta-lasta-auta perhettä ovat juurtuneet klubien toimintaan laajalti ja ovat 
laajenemassa, Ukrainalaisten auttaminen sekä nuorisovaihtoon osallistuminen ovat näkyviä toimia 
osassa klubeista Nuorisovaihtoon lähettämistä tulisi aktivoida lisää ja herätellä kiinnostusta LEO-
toimintaan. 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
Puukamina-aktiviteettiin osallistumista mietitään klubeissa LCIF-lahjoituksina. 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
 
Lohkojen puheenjohtajille on tulossa koulutusta lähitapaamisena 18.5.2024  

  



 APJ/LPJ/ Toimikunta 
Alue I 1. Lohkon PJ 
    

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Juha Laiho 22.3.2024 

 
Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
Tavoitteena on ollut lohkon klubien aktiivinen toiminta ja klubien säilyminen elinvoimaisina sekä 
jäsentyytyväisyys klubeissa. Klubivierailujen ja käytyjen keskustelujen perusteella voin todeta, että 
kausi on näiltä osin mennyt suunnitellusti. Yhtenä tavoitteena oli  lohkon klubien jäsenmäärän 
kasvattaminen, jossa myös onnistuttiin, vaikka eronneita jäseniäkin on ollut. Lohkon klubien 
jäsenmäärä oli kauden alussa 120 ja nyt 126. Eronneita jäseniä 4 ja uusia jäseniä 10, eli siis 
nettolisäys 6 jäsentä. 
Tavoitteena oli myös 1 ja 3 lohkon klubien yhteisen tapahtuman järjestäminen. Tämä toteutettiin 
syksyllä hyväntekeväisyystanssiaisten muodossa, jotka järjestettiin Saarenkylän nuorisoseuran 
tiloissa Rovaniemellä. Tapahtuman järjestelyihin osallistuivat kaikki Rovaniemen klubit, yli 30:n 
talkoilijan voimin. Saatu tuotto, 3620 € lahjoitettiin Mieli Ry:n kautta nuorten mielenterveystyön 
hyväksi. Tapahtuman toteuttamisesta pidettiin  
 
Lohkoforumeja on pidetty suunnitelman mukaan kaksi kertaa, 26.9 ja 28.11. Kolmas forum pidetään 
26.3. Forumit ovat 1 ja 3 lohkon yhteisiä. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
Ei mitään varmaa vielä tiedossa, mutta mahdollisesti tapaaminen ensi vuoden 
hyväntekeväisyystanssiaisten järjestelyihin liittyen. Pyritään kannustamaan porukkaa osallistumaan 
kevätkauden koulutuksiin. 
 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
 Alueen I lohkon 3 puheenjohtaja   

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Tommi Venäläinen 25.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Kaksi kolmesta lohkofoorumista järjestetty yhdessä lohkon 1 kanssa. Kolmas lohkofoorumi 
järjestetään Rovaniemellä 26.3.2024. Osallistujia foorumeissa ollut 25-30. 
 
Klubivierailuja tehty yksi (LC Rovaniemi-Ounasjoki). 
 
Rovaniemen klubien välinen yhteistapahtuma järjestetty 14.10.2023 (Hyväntekeväisyystanssit). 
 
Klubivierailujen ja klubeihin suuntautuvan yhteydenpidon osalta tavoitteita ei ole saavutettu. 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
Ei asioita. 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
Jäsenmäärä kauden alussa: 119 
Jäsenmäärä 25.3.2024: 117 
Lisätyt jäsenet kauden aikana: 1 
Eronneet jäsenet kauden aikana: 3 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
Klubivierailujen ja klubeihin suuntautuvan yhteydenpidon osalta pyritään lisäämään toimintaa 
loppukauden aikana. 

 
  



 
 
 
 
ALUE II 
 
 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
2.  Alueen puheenjohtaja   

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Anitta Ojanperä 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Alueella 2 on neljä lohkoa, 17 klubia, joissa 410 jäsentä. Kauden nettolisäys 5 jäsentä. 
Yhteistä aluetapaamista ei ole ollut. Strategiaviestiä alueelle ovat tuoneet kuvernöörit ja CAT tiimi. 
Lohkon puheenjohtajat ovat vierailleet klubeissa. Itse olen ollut yhdessä lohkon tapaamisessa ja 
4.5. on tarkoitus osallistua Ylitorniolla 2. lohkon tapaamiseen. 
Alueen kaikki klubit vastasivat hyvinvointikyselyyn, mutta vain 8 klubia sai vastausten tulokset 
käyttöönsä. Piirin järjestämiin nettikoulutuksiin on muutamat klubit osallistuneet. Pellon klubi on 
mukana pilottiklubi hankkeessa. Yhdessä klubissa ovat vierailleet Raija ja Jouni Hilke kertomassa 
Sri Lankan kummit ja Sri Lankan Lions-ystävät toiminnasta sekä Vuokko Jokela ARS toiminnasta. 

- Tämä vierailu taitaa johtaa ensimmäiseen L-piirin avustushakemukseen tälle kaudelle 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
Valitettavasti palveluaktiviteetit: Auta lasta-auta perhettä ja lasten Leijonahiihto eivät ole löytäneet 
alueen klubeja. Leijonahiihto järjestetään kolmella paikkakunnalla ja auta lasta-auta perhettä on 
yhden klubin palvelutoimintana. 
Näillä aktiviteeteillä klubit saisivat huomattavasti lisää näkyvyyttä omalla paikkakunnalla 
toimintaansa. 
Miten saamme klubit innostumaan näistä toiminnoita? 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
Alueen kaksi klubia osallistui Ukrainaan toimitettujen ambulanssien hankintaan. 
Klubit ovat osallistuneet myös Ukrainaan toimitettavien puukaminoiden hankintaa. 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
II Alueen, 2.  Lohkon puheenjohtaja   

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Annikka Tuohino 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

-Klubivierailut tehty lohkon kaikkiin klubeihin. Tammikuussa oli vuorossa Pello ja Tornio Raja. 
Kaikissa klubeissa toin piirin terveisiä ja puhuttiin yhteistyön tärkeydestä ja mietittiin vaihtoehtoja. 

- Lohkofoorumi pidettiin syksyllä Ylitorniolla 
- Toinen lohkofoorumi pidetään toukokuussa kauden päättäjäisten yhteydessä 
- tavoite jäsenmäärien lisäyksestä on toteutunut 
- yhteistyön lisäys klubien kesken on myös hyvällä mallilla 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
Mahdollista muuta huomioitavaa 



Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
 
Lohkon jäsenmäärä yhteensä 153, nettojäsenkasvu vuoden alusta 2. 
Ylitornio 51 jäsentä (maaliskuussa tulee 1 lisää, mutta 1 on poistunut.) 
Pello 31, Mamselli 22, Pudas 19, Raja 30 jäsentä. 
 
Toukokuussa la 4.5.järjestetään lohkon kaikkien klubien kesken yhteinen illanvietto Aavasaksalla. 
Kutsu on avec ja samalla vietetään myös kauden päättäjäiset. Ruokaillaan, tutustutaan Aavasaksan  
toimintaan ja kehityssuunnitelmiin, ohjelmaa ja vapaata seurustelua klubien kesken. 
Tavoitteena edistää klubien välistä yhteistyötä ja näin tulee pidettyä myös kevään lohkofoorumi. 
Aluejohtaja tuo piirin terveiset. 

 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
2 alueen 3. lohkon puheenjohtaja 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Petri Prochazka 19.3.2024 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
Tavoite 1: Muonion, Kittilän ja Enontekiön alueen lohkotoiminta herätellään koronavuosien jälkeen eloon. 
Lohkossa järjestetään tapaamisia. Lohkotapaamiset pyritään järjestämään jokaisessa lohkon klubissa.  
Klubien kanssa sovitut lohkotapaamiset ja vierailut: 4.9.2023 Kittilä, 4.10.2023 Muonio ja mahdollisesti 
toukokuussa 2024 Enontekiön Hetassa. Saavutettu.  
 
Tavoite 2: Lohkon puheenjohtaja toimii yhteistyölinkkinä piirin ja klubien välillä, ottaen säännöllisesti yhteyttä 
klubeihin. Pyrkimys on viestiä piirin koulutuksista, tuoda esille piirissä nostettuja asioita ja erityisesti GAT 
tunnettavuutta klubeissa. Saavutettu, GAT tiimi mukana Muoniossa. Kiitos siitä! 
 
Tavoite 3: Kauden tavoite on lisätä vuorovaikutusta klubien välillä, välittää uusia ideoita oman klubin 
toimintaan muista lohkon klubeista. Lions toiminnan, myös kansainvälisen, eri ulottuvuuksien ymmärrystä ja 
tunnettavuutta pyritään lisäämään. Saavutettu osittain. Mahdollisuus annettu tutustua GAT tiimin kautta 
toimintaan, informoitu osin myös koulutuksista. Jäseniä on kutsuttu lohkokokouksiin, lohkopuheenjohtaja on 
ollut yhteydessä klubeihin. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
Ei ole. 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
1 uusi jäsen, 5 eronnutta/menehtynyttä.  
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
 
3. mahdollinen lohkokokous listalla, mutta toteutuminen epävarmaa. 

 
Asiantuntijajäsenten raportit 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   ARS toimikuntapuheenjohtaja 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Vuokko Jokela  18.3.2024 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
Kaudelle asetettuja tavoitteita ei vielä ole saavutettu, joskin toiminnassa on ollut positiivista 
elpymistä. Uudet A5-kokoiset onnittelukortit ovat herättäneet positiivista kiinnostusta ja olen saanut 
jo klubeilta korttien tilauksia. Valitettavasti vielä en ole saanut kortteja ja sen vuoksi en ole vielä 
voinut toimittaa tilauksia klubeille. toimitan tilaukset mahdollisimman pian ja toivon klubeilta uusia 
tilauksia. Kortin kuvamallit ovat nähtävissä piirin nettisivulla.  
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 



Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

 
  



 
Nuorisovaihto 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Paula Taskila 12.3.2024 

 

Nuorisovaihdon tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
L-piiristä haki 15.12.2023 mennessä 6 nuorta vaihtoon. Tammikuulla 2024 tuli vielä kaksi hakijaa 
lisää. L-piiristä on siis 8 hakijaa. 
YCE-tiimin sijoittelukokouksessa 10.2. hakijat saivat paikat seuraavista maista: 
 
Lähettävät klubit ovat: LC Kuusamo/Pohjanakat 1 hakija Italia 
                                    LC Pudasjärvi/Hilimat       1 hakija Italia 
                                    LC Pudasjärvi                   1 hakija Brasilia 
                                    LC Tornio/Pudas              2 hakijaa Italia ja Brasilia 
                                    LC Tornio/Raja                 2 hakijaa Saksa ja Belgia 
                                    LC Tornio/Mamselli          1 hakija Italia 
 

Mitä asioita toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
L-piirin vuoro on järjestää kansainvälinen nuorisoleiri 2025 tai talvileiri 2026. 
Liiton toivomus on, että L-piiri järjestäisi talvileirin 2026. 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
Mikä on nuorisovaihtotyöryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä asetettujen 
tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
 
Info-kokous nuorille ja heidän huoltajilleen touko-kesäkuussa ennen vaihtoon lähtöä. 

 
 

 Sri Lankan kummilapsityö 
    

 

Raija Hilke  18.3.2024 
 

Toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
 

Sri Lankan kummilapsiohjelman on ollut esillä kauden aikana monella tavalla: 
 
- Lapin Leijonassa 2024 on julkaistu Sri Lankan vierailulta lähetetty kirje ja kuvia, 
 
- L-piirin www-sivulla on ollut esillä tiedote ohjelman toimintatavoista 
 
- L-piirin klubeille on lähetetty sähköpostitse tiedote jaettavaksi kaikille klubilaisille 
 
- Avustusohjelmaa on esitelty vierailuilla klubeissa ja Rovaniemen lohkofoorumissa 
 
- Useissa henkilökohtaisissa tapaamisissa on keskusteltu kummilapsityön toiminnasta  
 
- Sri Lankan vierailun aikana tavattiin monia kummilapsia, joilla on kummi L-piirin alueella. 
Kummilapsia kehotettiin pitämään yhteyttä kummiin ja tarkistettiin, että heillä on oikeat 
yhteystiedot.   
 
Toiminnan tavoitteet on saavutettu: 
 
- Uusia kummisuhteita on syntynyt, 
 
- Tietämys ohjelman toimintatavoista on lisääntynyt, 
 
- Yhteydenpito kummien ja kummilapsien välillä on lisääntynyt 
 
 
 
 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 



Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä 
asetettujen tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  
 
Työ jatkuu samoilla tavoitteilla kauden 2023–2024 loppuun saakka. 

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
 Sri Lankan Lions-ystävät 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Jouni Hilke 18.3.2024 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden saavuttamisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Asetetut tavoitteet: 
1. Lisätä tietoutta Lions-ystävien toiminnasta.   
2. Avustaa kaihileikkauksia hankkimalla L-piiristä kertatukijoita.  
3. Hankkia L-piiristä uusia Sri Lankan Lions-ystävien tukijäseniä.  
4. Järjestää omakustanteinen tutustumismatka silmäsairaalaan. 
 
Toteuma kausi 2023-2024: 
Tietoutta lisättiin piirin ja lohkojen tapaamisissa sekä klubivierailuilla.  
Saatiin piiristä muutama suora tukiavustus leikkauksiin ja SLY:n jäseneksi liittyi 5 uutta 
jäsentä. 
Tutustumiskäynnillä Nethsetan sairaalassa 8 henkilöä.  
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne ja jos huhti-toukokuussa vielä asetettujen 
tavoitteiden mukaista toimintaa, niin siitä tietoa.  

 


